
 

 

Stran 1 od 10 

 

OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 27.10.2020 ob 17.00 uri v gasilskem domu v Tropovcih 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 15 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, Vinko 
GAJŠT, Ivan HORVAT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Petra KNAUS, Danijel KOLMAN, Danijel KOVAČ, Franc 
KOVAČ, Štefan KRANČIČ, Gina KULIČ, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Marija PRELEC. S krajšo zamudo se je 
seje udeležila članica občinskega sveta Petra KNAUS (pri 3 točki ob 17.06 uri).  
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Igor DIMNIK    - Kaliopa d.o.o. 
Boštjan ZVER    - Vodovod sistema B d.o.o. 
Igor KOS    - Vodovod sistema B d.o.o. 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Matejka CELEC    - računovodkinja 
Andreja RIBAŠ    - tehnična pomoč 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 14. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 14. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 13. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 13. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Sklepa o imenovanju člana sveta območne izpostave Javnega sklada za kulturne dejavnosti 

Murska Sobota  
6. Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na 

območju Občine Tišina – I. obravnava 
7. Predlog Odloka o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v Občini 

Tišina – I. obravnava 

8. Predlog Elaborata o oblikovanju cene storitev javne službe Oskrba s pitno vodo v občini Tišina 
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9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitev Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2020 
(Rebalans II) 

10. Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta občine Tišina – II. obravnava 

11. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitve gospodarske javne službe oskrbe s pitno 

vodo za območje naselij Petanjci, Murski Petrovci, Sodišinci, Gederovci in Krajna v občini Tišina 

12. Predlog Sklepa o soglasju k ceni strokovnega dela CSD za področje dodeljevanja enkratnih denarnih 
socialnih pomoči od 01.11.2020 do 31.12.2021 

13. Tekoča problematika 
14. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 13. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 130:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 10.09.2020 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 13. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANA SVETA OBMOČNE IZPOSTAVE JAVNEGA SKLADA ZA KULTURNE 
DEJAVNOSTI MURSKA SOBOTA  
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Miro BERKE. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 131: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA ZA PREDSTAVNIKA ČLANA SVETA OBMOČNE IZPOSTAVE JAVNEGA SKLADA 
ZA KULTURNE DEJAVNOSTI MURSKA SOBOTA IMENUJE MIRHA KUHAR, ROJENEGA 27.10.1952, S 
STALNIM PREBIVALIŠČEM TIŠINA 46, 9251 TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O PODLAGAH ZA ODMERO KOMUNALNEGA PRISPEVKA ZA OBSTOJEČO KOMUNALNO 
OPREMO NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA – I. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podal pripravljavec predloga odloka g. Igor DIMNIK, direktor podjetja Kaliopa d. o. o. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je statutarno pravna komisija 
obravnavala predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 
opremo na območju občine Tišina – I. obravnava. Mnenja je, da je predlog Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine Tišina – I. obravnava skladen 
z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in nato 15-dnevno javno obravnavo. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor obravnaval predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 
komunalno opremo na območju občine Tišina – I. obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 
in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi 
 
V razpravi so sodelovali Marija PRELEC, Danijel KOLMAN, Viktor OBAL, Ivan HORVAT in Štefan KRANČIČ. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal g. Igor DIMNIK. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
z večino (15 prisotnih, ZA = 11, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 132: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O PODLAGAH ZA ODMERO KOMUNALNEGA 
PRISPEVKA ZA OBSTOJEČO KOMUNALNO OPREMO NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA V PRVI OBRAVNAVI IN 
GA POSREDUJE V 15-DNEVNO JAVNO OBRAVNAVO. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG ODLOKA O NAČINU OPRAVLJANJA LOKALNE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO 

VODO V OBČINI TIŠINA – I. OBRAVNAVA 

 

Obrazložitev je podal g. Boštjan ZVER, predstavnik podjetja Vodovod sistema B d. o. o. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je statutarno pravna komisija 
obravnavala predlog Odloka o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v 
Občini Tišina – I. obravnava. Mnenja je, da je predlog Odloka o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne 
službe oskrbe s pitno vodo v Občini Tišina – I. obravnava skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren 
za obravnavo in nato 15-dnevno javno obravnavo. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor obravnaval predlog Odloka o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe oskrbe s 
pitno vodo v Občini Tišina – I. obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Štefan KRANČIČ in Vinko GAJŠT. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal g. Boštjan ZVER. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 133: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O NAČINU OPRAVLJANJA LOKALNE 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO V OBČINI TIŠINA V PRVI OBRAVNAVI IN GA 
POSREDUJE V 15-DNEVNO JAVNO OBRAVNAVO. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG ELABORATA O OBLIKOVANJU CENE STORITEV JAVNE SLUŽBE OSKRBA S PITNO VODO V OBČINI 

TIŠINA 

 
Obrazložitev je podal g. Boštjan ZVER, predstavnik podjetja Vodovod sistema B d. o. o. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor obravnaval predlog Elaborata o oblikovanju cene storitev javne službe Oskrba s pitno vodo v 
občini Tišina in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Marija PRELEC, Viktor OBAL in Vinko GAJŠT. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal g. Boštjan ZVER.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
niso (15 prisotnih, ZA = 7, PROTI = 7) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 134: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME PREDLOG ELABORATA O OBLIKOVANJU CENE STORITEV 
JAVNE SLUŽBE OSKRBA S PITNO VODO V OBČINI TIŠINA, ŠT. VB 02/2020-011 Z DNE 31.08.2020. 

2. SPREJME SE SUBVENCIJA NA POSTAVKO NAJEM JAVNE INFRASTRUKTURE V VIŠINI 55%, KI JE DEL 
OMREŽNINE, TER VELJA ZA GOSPODINJSTVA IN IZVAJALCE NEPRIDOBITNIH DEJAVNOSTI. 

3. TA SKLEP ZAČNE VELJATI NASLEDNJI DAN PO SPREJETJU, CENE PA SE UPORABLJAJO OD 01.01.2021 
NAPREJ. 

Sklep ni bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
(REBALANS II) 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki je podal g. župan. Na predlog Rebalansa II Proračuna občine Tišina za leto 
2020 ni bil podan noben amandma. 
 
V nadaljevanju je podrobno obrazložitev podala računovodkinji Matejka CELEC. 



 

 

Stran 5 od 10 

 

Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, da 
je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog Rebalansa II 
Proračuna občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Rebalansa II Proračuna občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Rebalansa 
II Proračuna občine Tišina za leto 2020 s svojega. Občinskemu svetu ne daje svojega predloga, saj se do 
predlagane vsebine ni opredelil. 
 
Damjan FICKO, predsednik Odbora vaških skupnosti je povedal, da je Odbor vaških skupnosti obravnaval 
predlog Rebalansa II Proračuna občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 
in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Marija PRELEC, Ivan HORVAT, Viktor OBAL, Vinko GAJŠT in Miro BERKE. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja so podali župan, računovodkinja Matejka CELEC in direktorica občinske 
uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 

*     *     *     *     * 
 

SKLEP O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM 
PREMOŽENJEM OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 135: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM 
NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJE OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC.  
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je statutarno pravna komisija 
obravnavala predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2020 
Rebalans II). Mnenja je, da je predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine 
Tišina za leto 2020 (Rebalans II), skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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V razpravi je sodeloval Vinko GAJŠT. 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanja sta podala župan in računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloge sklepov na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 136: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020. 

2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
  
K TOČKI 10 

 
PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA – II. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala predsednica Statutarno pravne komisije Petra KNAUS. Statutarno pravna komisija je 
na svoji 14. seji dne 20.10.2020 obravnavala predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Tišina – II. obravnava. Mnenja je, da je potrebno predlagani predlog uskladiti z veljavno zakonodajo 
in s tem zagotoviti ustrezno pravno podlago za objavljanje posnetkov sej občinskega sveta na spletni strani 
občine. Iz tega razloga naj se v predlogu sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Tišina- II. obravnava, ustrezno spremenita in dopolnita besedili 5. in 6. odstavka 48.a člena, tako, da se 
glasita: 
- »(5) Posnetki javnih sej občinskega sveta se na spletni strani občine objavijo najkasneje v roku petih 

delovnih dni in so objavljeni do konca mandata. Javnosti so na voljo do konca mandata naslednjega 
občinskega sveta.« 

- »(6) Posnetki sej, ki so bili predvajani na kabelski televiziji in javno objavljeni na spletni strani občine 
zaradi obveščanja javnosti o delu občinskih organov, se hranijo na strežniku do konca mandata 
naslednjega občinskega sveta. Po tem obdobju se posnetki izbrišejo.« 

Občinskemu svetu predlagamo, da predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Tišina - II. obravnava, z zgoraj predlaganimi spremembami in dopolnitvami obravnava, sprejme in posreduje 
v objavo Uradnemu listu RS. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Viktor OBAL, Danijel KOLMAN, Vinko GAJŠT, Oto FLISAR in Ivan HORVAT. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predloga sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
niso (15 prisotnih, ZA = 7, PROTI = 7) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 137: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA NASLEDNJI AMANDMA: 
V BESEDILU PREDLOGA POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA – II. OBRAVNAVA, SE SPREMENI 
BESEDILO PETEGA IN ŠESTEGA ODSTAVKA 48.A ČLENA, TAKO, DA SE GLASI: 
»(5) POSNETKI JAVNIH SEJ OBČINSKEGA SVETA SE NA SPLETNI STRANI OBČINE OBJAVIJO NAJKASNEJE V 
ROKU PETIH DELOVNIH DNI IN SO OBJAVLJENI DO KONCA MANDATA. JAVNOSTI SO NA VOLJO DO KONCA 
MANDATA NASLEDNJEGA OBČINSKEGA SVETA.« 
»(6) POSNETKI SEJ, KI SO BILI PREDVAJANI NA KABELSKI TELEVIZIJI IN JAVNO OBJAVLJENI NA SPLETNI 
STRANI OBČINE ZARADI OBVEŠČANJA JAVNOSTI O DELU OBČINSKIH ORGANOV, SE HRANIJO NA 
STREŽNIKU DO KONCA MANDATA NASLEDNJEGA OBČINSKEGA SVETA. PO TEM OBDOBJU SE POSNETKI 
IZBRIŠEJO.« 
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Sklep ni bil sprejet. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 138: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV POSLOVNIKA 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA V II. OBRAVNAVI. 
2. SPREMEMBE IN DOPOLNITVE POSLOVNIKA SE OBJAVIJO V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 11 
 
PREDLOG ELABORATA O OBLIKOVANJU CENE IZVAJANJA STORITVE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBA 
S PITNO VODO ZA OBMOČJE NASELIJ PETANJCI, MURSKI PETROVCI, SODIŠINCI, GEDEROVCI IN KRAJNA V 
OBČINI TIŠINI 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor na svoji 13. seji dne 20.10.2020 obravnaval predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja 
storitve gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo za območje naselij Petanjci, Murski Petrovci, 
Sodišinci, Gederovci in Krajna v Občini Tišina in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Ivan HORVAT in Viktor OBAL 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta niso (15 prisotnih, ZA = 4, PROTI = 6) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 139:  
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME PREDLOG ELABORATA O OBLIKOVANJU CENE IZVAJANJA 

STORITVE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO ZA OBMOČJE NASELIJ PETANJCI, 
MURSKI PETROVCI, SODIŠINCI, GEDEROVCI IN KRAJNA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2020 IN CEN 
IZVAJANJA GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO ZA PRIHODNJE OBDOBJE ENEGA 
LETA 

2. TA SKLEP ZAČNE VELJATI NASLEDNJI DAN PO SPREJETJU, CENE STORITEV PA SE UPORABLJAJO OD 
01.01.2021 NAPREJ 

Sklep ni bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 12 
 
PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD ZA PODROČJE DODELJEVANJA ENKRATNIH 
DENARNIH SOCIALNIH POMOČI OD 01.11.2020 DO 31.12.2021 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
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Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Sklepa o soglasju k ceni strokovnega dela CSD za področje dodeljevanja enkratnih 
denarnih socialnih pomoči od 01.11.2020 do 31.12.2021 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 140:  
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD 

POMURJE ZA PODROČJE DODELJEVANJA ENKRATNIH DENARNIH SOCIALNIH POMOČI OD 01. 11. 2020 
DO 31.12.2021. 

2. SKLEP SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI  13 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 

 Oživitev mrtvice Zaton: Zavodu RS za varstvo narave skupaj s partnerji, med katerimi je tudi občina 
Tišina, želi izvesti projekt z naslovom Obnovitev mokrotnih habitatov ob Muri. Projekt je sofinanciran 
iz EU sklada za Kohezijo. Namen projekta je revitalizacija življenjskih prostorov poplavnega območja 
reke Mure (vodarski, gozdarski in kmetijski ukrepi za izboljšanje stanja habitatnih tipov in vrst) na 
območju Natura 2000 Mura. V sklopu projekta, v občini Tišina, se namerava izvesti tudi nujno potrebne 
ukrepe za oživitev mrtvice Zaton. V sklopu ukrepov za oživitev mrtvice se namerava iz mrtvice odstraniti 
del prekomerne zarasti in mulja z namenom njene ponovne ovodenitve. Dela so predvidena v skupni 
dolžini cca 600 m in širini cca 20 m ter globini 1 m na javnih in zasebnih zemljiščih. Izvedba je predvidena 
v jeseni/zima 2021/2022 (oktober-februar) ali poletje/jesen 2022 (avgust-december). Po opravljeni 
obnovi mrtvice je predvidena tudi vzpostavitev učne poti, ki bo potekala med Zdraviliškim parkom v 
Radencih in obnovljene mrtvice Zaton, ki bo razlagala in spodbujala ohranjanje naslovljenih vrst in 
ohranjanje biotske raznovrstnosti omrežja Natura 2000 Mura. Na trasi poti se bodo uredile osnovne 
usmerjevalne, obveščevalne in interpretacijske table, razgledišče na mrtvico, klopi in drugi elementi. 

 Neodgovorno ravnaje lastnikov psov na javnih površinah: Ponovno opozarjamo neodgovorne lastnike 
psov, da je potrebno na in ob pločnikih  ob  sprehajalnih poteh in javnih površinah pobrati pasje 
iztrebke! Zelo grdo je videti iztrebke psov na pločnikih! Pri vsem tem so najmanj krivi psi. Ti žal ne 
morejo nositi vrečke in sami za seboj pobirati svoje iztrebke. Vsi imamo radi naše hišne ljubljence, 
vendar imejmo v mislih tudi druge sprehajalce, svoje sosede, sovaščane. Pomislite na otroke, ki 
nemalokrat zaidejo na zelenico ob pločniku, na delavce, ki kosijo javne površine in pri košnji mnogo krat 
naletijo na »mino«, kako bi se vi počutili. Kadar peljete psa na sprehod po navadi pes tudi iztreblja, zato 
za iztrebek poskrbite tako, da ga poberete v vrečko in odvržete v smetnjak. Poskrbimo, da je okolica 
čista in urejena. Ne nazadnje pa tudi pasji iztrebki niso le neokusni na pogled, so lahko tudi polni 
bakterij, ki so škodljive za naše zdravje in okolje v katerem živimo. Za razliko od drugih onesnaževalcev 
okolja vsebujejo pasji iztrebki bakterije, parazite in viruse, ki so lahko nevarni za naše zdravje. 

 Prijava na e- novice: Vse občanke in občane, tudi člane občinskega sveta, člane odborov in komisija pri 
OS, ponovno pozivamo, da se prijavijo na e-novice občine Tišina. Po zadnjih podatkih imamo prijavljenih 
56 prejemnikov na e-novice.  S prijavo na občinske e-novice želimo, da ste vsako dnevno obveščeni o 
dogajanju v občini Tišina, ter tudi obvestilih kot so: prekinitve dobave vode, obvestila o delavnicah, 
vabilih na prireditve in dogodke naših društev itd. 

 Poljske ceste: Potekajo jesenska dela na njivah, zato vse kmetovalce  opozarjamo, da se s kmetijskimi 
stroji ne posega na poljske ceste in se jih uporablja v smislu dobrega gospodarja. Velikokrat gre za 



 

 

Stran 9 od 10 

 

preoravanje cest, ceste se ne očisti po opravilih na njivi – žetveni ostanki (kmetije zgleda da ne 
premorejo vsaj enih grabelj, da bi se v času čakanja da kombajn opravi svoje delo ti žetveni ostanki po 
grabljali s ceste ter iz njih humus nastal na njivi in ne na cesti. S stroji se nanaša zemlje na ceste …  Zato 
Vas pozivamo, da se ob opravilih obdela res samo njiva, cesta in tudi jarek pa naj služita svojemu 
namenu. Z zgledno uporabo poljskih cest pokažimo, da znamo ceniti skupno lastnino, kar tudi poljske 
ceste so. 

 Pomurski vodovod: 24. septembra smo prejeli sklep ARSO-ja, da ni potrebno izdelati Vplivov na okolje 
za pridobitev (spremembe in dopolnitev) gradbenega dovoljenja. Tako smo zatem 1. oktobra s strani 
MOP Prejeli gradbeno dovoljenje za projekt Nadgradnja vodovodnega sistema B. Med to in prejšnjo 
sejo je s strani Državne Revizijske komisije bil izdan sklep o zavrnitvi pritožb, ki sta jih na komisijo podala 
potencialna izvajalca. Tako se bo nadaljeval postopek izbire izvajalca s pogajanji. Vse postopke v zvezi z 
javnim razpisom vodi komisija za izbor izvajalca. Vse skozi potekajo aktivnosti v zvezi z usklajevanjem 
vloge z MOP. Problem, ki se pojavlja, ponovno kot pred I. Fazo je ta, da si organ upravljanja tu pa tam 
pogoje oz. razlago pogojev spreminja. Prepričan pa sem, to je bilo na nekaj sestankih dokazano, da 
sedanji minister za okolje g. Vizjak projekt zelo zelo podpira in bo projekt tudi uspešno pripeljal do 
uspešne izvedbe.  

 Cesta R2-441/1298 Murska Sobota – Gederovci: Zaključuje se odkup zemljišč ob trasi. Prejšnji teden so 
bili opravljeni ogledi in razgovori z lastniki zemljišč, ki so imeli vprašanja glede odkupa in poteka trase. 
Do konca naslednjega tedna bi naj ti vsi lastniki dobili odgovore. Ob tej priložnosti bi se vsem lastnikom 
s katerimi smo se pogovarjali zahvali za izkazano sodelovanje in podporo projektu. V prihodnjih dneh 
tudi pričakujemo informacijo kdaj bo objavljen razpis za izbor izvajalca del na tej trasi.     

 Cesta R2-440, Petanjci – Gederovci – Krajna: Od zadnje seje na projektu ni bilo sprememb. Glede na 
veljavno zakonodajo in ponovno podajo soglasij vseh soglasodajalcev na projekt pričakujemo, da se bo 
projekt zaključil do konca leta. 

 Delo občinske uprave: Še vedno imamo dve odsotnosti na občinski upravi. Znotraj občinske uprave smo 
dela in naloge porazdelili, tako da bomo poskušali opravit vse naloge. Mogoče bo kje kak časovni zamik 
zato prosimo vse občanke in občane za razumevanje.  

 
 
K TOČKI 14 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zahtevo članice občinskega sveta Marije PRELEC na naslednje vprašanje: Na portalu javnih 
naročil je zasledila, da je za stezo Vanča vas – Tišina poleg podpisane gradbene pogodbe v vrednosti 120.900 
EUR podpisan še aneks. Nanaša se na zvišanje skupne vrednosti in tako znaša 142.697 EUR, torej več 21.796 
EUR. Iz aneksa ni razviden razlog podražitve. Zanimalo jo je kaj predstavlja omenjeni znesek. 
 
Marija PRELEC je bila s podanim odgovorom zadovoljna. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL na naslednjo pobudo: V imenu društva kmečkih 
žena in deklet Sončnica je povedal, da glede na koronavirus ne morejo uresničevati svojega programa. Kako 
bo zdaj s tem? Podal je predlog, da bi se predstavnike društev pozvalo skupaj in bi se glede teh zadev 
pogovorilo.  
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen in je prosil, da se ta odgovor pošlje tudi vsem društvom. 

 
*     *     *     *     * 

 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednja vprašanja: 
- Kakšni so ukrepi župana za razvoj turizma in kateri so bili ti ukrepi? 
- Zanima ga razvoj gospodarstva v občini, še posebej obrtna cona in sicer: kaj je z njo in kdaj bo? 
- Kaj je z našo tržnico, katera je bila odstranjena? 
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- Podal pobudo treh občanov in sicer občani bi radi, da bi imel župan oddaje na internem kanalu, tako 
kot sta to imela predhodnika g. Flegar in g. Poredoš, v kateri bi lahko občan postavil vprašanja županu. 

- Kdo je pristojen za ureditev poljskih cest glede rezanja vej in grmovja ob njih? Podal je pobudo, da se 
naj velike jame na poljskih cestah, zavozijo. 

Prosil je za pisne odgovore. 
 

*     *     *     *     * 
 

Ivan HORVAT je povedal, da je bil s strani ga. Grabar obveščen, da je prehod kolesarske steze v Vanča vasi 
nevarna za promet, ker ni na enaki višinski razliki. Ali obstaja možnost, da bi se to popravilo, da ne bi prišlo 
do kakšne prometne nesreče. V nadaljevanju je povedal, da je v Zakonu za odpravo ovir pomembnih 
investicij za zagon gospodarstva po epidemiji Covid-19 zajeta tudi Novogradnja večnamenske športne 
dvorane občine Tišina v letu 2021. Zanimalo ga je ali smo o tem seznanjeni. 
 
ŽUPAN je glede večnamenske športne dvorane povedal, da smo s strani vlade bili poklicani, da naj damo 
predloge projektov, ki imajo gradbeno dovoljenje. Ker imamo gradbeno dovoljenje in je naš projekt večji od 
5 mio EUR, je bil uvrščen v sklep vlade. Ta naša pobuda je bila podana preko razvojnega centra, kateri je 
pobiral vse predloge. Kar se pa tiče vprašanja ga. Grabar pa je povedal, da je to tisti predlog za razširitev 
pločnika in ureditev cestne ovire po priporočilu inšpektorice. Zadeva bo izvedena po sprejetju rebalansa.  
 

*     *     *     *     * 
 
Viktor OBAL je glede poljskih cest povedal, da je tudi v Rankovcih več kot polovica teh cest pokrita z drevjem. 
Podal je pobudo, da glede tega ne bi smelo biti težav, saj ima vsaka parcela lastnika. Potrebno jim je dati 
nek rok do kdaj je potrebno zadevo urediti. Če pa sam zadeve ne uredi, pa naj uredi nekdo drug in se potem 
lastniku pošlje račun.  
 

*     *     *     *     * 
 
Oto FLISAR je povedal, da so bile podane pohvale s strani občanov kateri so vezani na kolesarsko stezo 
Vanča vas – Tišina, da so svetniki in svetnice podprli ta predlog. Zato se zahvaljujejo občinskemu svetu in 
občinski upravi. 
 
 
 
 
14. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.50 uri. 
 
 
 
 
Zapisala        Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 
 


